
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 24. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 259

Peter Løngren angiver, at de genetiske data i centeret kun kan bruges til patientens egen

behandling og til forskning, men angiver også at patientbehandling for eksempel kan

dække over mange ting så som metodeudvikling, og han uddyber med nye softwaretools,

der kan give bedre behandling. Peter Løngren mener, at udvikling af nye algoritmer i Na-

tionalt Genom Center er at betegne som kvalitetsudvikling. Hvorfor er udvikling af nye

software-algoritmer til diagnose og behandling ikke forskning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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